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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 7. 6. 2016, od 18.15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).   

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Milana Kováře a Lenku Rašíkovou, sčitatelem Radima 
Pospíšila a zapisovatelkou Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání.  

1. Závěrečný účet obce za rok 2015 

2. Rozpočtové opatření č. 4/2016 

3. Veřejná zakázka – Obnova místní komunikace v obci Hostišová – lokalita Strážná 

4. Úvěr na financování akce Obnova místní komunikace v obci Hostišová – lokalita Strážná 

5. Žádost o finanční dar – ZŠ Mysločovice 

6. Svazek obcí „Čisté Zlínsko“ 

7. Nákup stolů do sálu KD 

8. Plán obnovy světelné soustavy  

9. Žádost o dotace na čištění odpadních vod ze Státního fondu ŽP ČR 

10. Žádosti občanů 

11. Různé, diskuse  

12. Závěr 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

1 Závěrečný účet obce za rok 2015 

Obec Hostišová dosáhla v roce 2015 příjmů ve výši 8 569 tis. a výdajů ve výši 7 704 tis. Kč. 

Hospodařila tak s přebytkem 864 tis. Kč. Obec v roce 2015 nepřijala žádný krátkodobý ani 

dlouhodobý úvěr. Dlouhodobý úvěr na financování projektu zateplení budov obce Hostišová ve výši 

295 841,41 Kč vykazoval na začátku roku 2015 zůstatek ve výši 76 841,84 Kč. Dne 27. 1. 2015 byla 

tato částka zaplacena, zůstatek na úvěrovém účtu k 31. 12. 2015 činí 0,- Kč, úvěr je tedy zcela 

splacen. Přijaté dotace činily celkem 3 018 467,3 Kč. Při inventarizaci majetku a závazků k 31. 12. 

2015 nebyly zjištěny rozdíly. Při přezkoumání hospodaření byly zjištěny dva drobné nedostatky v 

účetnictví, které byly do schválení závěrečného účtu již opraveny. Návrh závěrečného účtu byl spolu 

se všemi povinnými přílohami vyvěšen na úřední desce od 23. 5. 2016 do 7. 6. 2016. Závěrečný účet 

je součástí zápisu. Přesedající také seznámila přítomné s účetní závěrkou zpracovanou k 31. 12. 2015 
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za účetní období 1. 1. 2015 – 31. 12. 2015. Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo 

hlasováno. 

a) Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo závěrečný účet obce Hostišová za rok 2015 se souhlasem s 
celoročním hospodařením bez výhrad. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1a) bylo schváleno. 
 
b) Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo účetní závěrku obce Hostišová zpracovanou k 31. 12. 2015 za 
účetní období od 1. 1. 2015 do 31. 12. 2015. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1b) bylo schváleno. 

2 Rozpočtové opatření č. 4/2016 

Rozpočtovým opatřením se mění rozpočet obce o 410.000,- Kč. Na straně příjmů se jedná o dotaci ze 

Zlínského kraje na rekonstrukci sálu KD ve výši 409.000,- Kč a o vyšší příjmy z prodeje 

demontovaných garážových vrat o 1.000,- Kč. Na straně výdajů se jedná o zvýšení rozpočtu o 7.000,- 

Kč na materiál na údržbu koupaliště, o 120.000,- Kč na vícepráce u skladu nářadí, o 164.000,- Kč na 

auto SDH a školení velitelů SDH, o 1.000,- Kč na příspěvek do Svazu knihovníků, o 4.000,- Kč na 

veřejnou finanční podporu pro soubor Bábinky, o 1.000,- na odměnu za pomoc při sbírce ošacení, o 

489.000,- Kč na rekonstrukci sálu KD a nákup stolů, o 12.000,- Kč na plán obnovy veřejného osvětlení, 

o 3.000,- Kč na dar k výročí ZŠ Mysločovice a o 7.000,- Kč na kulturní akce (příspěvek Hraničářskému 

pluku na zajištění ceremoniálu Clay-Eva a na dohody o provedení práce vztahující se ke kulturním 

akcím). Výdaje se snižují o 396.000,- Kč na rekonstrukci MK Strážná (tato částka bude doúvěrována) a 

o 2.000,- Kč na příspěvek Hraničářskému pluku na zajištění ceremoniálu Clay-Eva (tato částka se však 

pouze přesunuje v rámci rozpočtu na kulturní akce). Rozpočtové opatření je součástí zápisu. Milan 

Kovář vznesl dotaz, zda už byl vybrán automobil pro SDH? Předsedající odpověděla, že nebyl, 

v současné době čekáme na registraci akce od Ministerstva vnitra a poté je nutné vypsat výběrové 

řízení na dodavatele. Žádné další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 4/2016. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3 Veřejná zakázka – Obnova místní komunikace v obci Hostišová – 

lokalita Strážná 

Vypsaná veřejná zakázka na stavební práce na MK Strážná obsahovala chyby, které by měly vliv na 

získání dotace. Konkrétně se jednalo o neuvedení přesného výpočtu u stanovených kritérií, na což 

upozornila jedna z přihlášených firem. Po konzultaci s Ministerstvem pro místní rozvoj 

(poskytovatelem dotace) doporučuje předsedající zadávací řízení zrušit a vypsat nové přes Regionální 

rozvojovou agenturu Východní Moravy za cenu 20.000,- Kč.  

a) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová zrušilo zadávací řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu na stavební 

práce “Obnova místní komunikace v obci Hostišová – lokalita Strážná, zahájeno dne 29. 4. 2016 

zveřejněním. 
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Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3a) bylo schváleno. 
 
b) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vypsání nového výběrového řízení přes RRAVM na veřejnou 

zakázku malého rozsahu na stavební práce “Obnova místní komunikace v obci Hostišová – lokalita 

Strážná“. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3b) bylo schváleno. 
 
c) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová deleguje do komise pro otevírání obálek Ing. Ondřeje Mičudu a Martu 

Smolkovou a do hodnotící komise Ing. Vítězslava Študenta, Mgr. Michala Mynáře a Martu Smolkovou 

a jako přísedícího Ing. Ondřeje Mičudu. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3c) bylo schváleno. 
 
 

4 Úvěr na financování akce Obnova místní komunikace v obci 

Hostišová – lokalita Strážná 

V letošním roce se podařilo kladně vyřídit všechny žádosti o dotace. S ohledem na to, že se jedná ve 

většině případů o stavební práce, které budou probíhat v létě a platby budou nabíhat souběžně v 

tomto období, nebude obec mít dost finančních prostředků na účtu. Je proto nutné řešit 

dofinancování akcí. Na základě zpracování cash flow předsedající navrhuje vzít úvěr ve výši 1 300 000, 

Kč na MK Strážná na dobu 6 měsíců. K sestavení nabídek úvěrů byly osloveny tři banky – Česká 

spořitelna, Komerční banka a Raiffeisenbank. Poslední jmenovaná se vyjádřila, že obci na základě 

uvedených podmínek nemůže sestavit nabídku úvěru. Česká spořitelna a Komerční banka sestavily 

nabídku úvěrů, přičemž po porovnání činil rozdíl mezi jednotlivými nabídkami asi 500,- Kč. 

Předsedající doporučuje schválit nabídku od České spořitelny a. s., jelikož obec s touto bankou již 

spolupracuje a má u ní vedený i běžný účet. Stejně se vyjádřil i Mgr. Michal Mynář. Předsedající 

závěrem podotkla, že úvěr bude čerpán pouze na akci Obnova MK v lokalitě Strážná. 

a) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo na základě nabídky úvěr na financování akce „Obnova MK v 

obci Hostišová – lokalita Strážná“ ve výši 1 300 000,- Kč na dobu 6 měsíců od České spořitelny a.s. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4a) bylo schváleno. 
 
b) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku obce podpisem smlouvy. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4b) bylo schváleno. 
 

5 Žádost o finanční dar – ZŠ Mysločovice 

Předsedající seznámila přítomné se žádostí ZŠ Mysločovice o poskytnutí finančního daru v jakékoliv 

výši k připravovaným oslavám 50. výročí otevření nové budovy školy. Předsedající navrhuje 
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poskytnout částku 3.000,- Kč, jelikož školu navštěvují také děti z naší obce a je proto vhodné nějaký 

dar poskytnout. Vyšší částku si za současné finanční situace obec nemůže dovolit. S tímto návrhem 

souhlasí i ostatní členové zastupitelstva, proto o něm bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo poskytnutí finančního daru ZŠ Mysločovice na realizaci oslav 

50. Výročí ZŠ Mysločovice ve výši 3 000,- Kč. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 
 

6 Svazek obcí „Čisté Zlínsko“ 

Jedná se o nabídku vstoupit do svazku obcí, kde partnerem budou Technické služby Zlín. Obec 

Hostišová však již delší dobu spolupracuje s Technickými službami Otrokovice a tato spolupráce 

funguje velmi dobře. V loňském roce bylo provedeno porovnání více nabídek. Technické služby 

Otrokovice předložily nejlepší nabídku. Předsedající proto navrhuje členství ve svazku obcí „Čisté 

Zlínsko“ neschválit.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová neschválilo členství ve svazku obcí „Čisté Zlínsko“. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 
 

7 Nákup stolů do sálu KD 

Mgr. Michal Mynář a Milan Kovář seznámili přítomné se zjištěnými možnostmi na opravu, respektive 

nákup nových stolů do sálu KD. Zastupitelstvo porovnávalo finanční rozdíly mezi nákupem nových 

stolů a opravou stávajících stolů. Mgr. Michal Mynář předložil cenovou nabídku na stolovou desku se 

zakulacenými rohy, hrana ABS, lamino – cena cca 850,- Kč/ks. Milan Kovář tuto variantu 

nedoporučuje, deska z měkkého materiálu, donesl vzorek dřevotříska lepená, napuštěná lněným 

olejem. Mgr. Michal Mynář navrhuje ještě počkat a druh, typ, materiál stolů ještě prodiskutovat. 

Zastupitelstvo se sjednotilo na nutnosti pořízení (opravy) nových stolů, konkrétní řešení bude 

upřesněno na dalším jednání zastupitelstva. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo nákup stolů do sálu KD Hostišová v předpokládané výši 80 

000,- Kč za 40 stolů. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 
 

8 Plán obnovy světelné soustavy 

V souladu s plánem rozvoje obce nechala obec zpracovat plán světelné obnovy pro oblast Strážná, 

Pasíčky a Skopalíkovo pole a dále obnovu větve u KD a obnovu rozvaděčů. Celkové předpokládané 

náklady jsou 1 200 000,- Kč. Předsedající dala členům zastupitelstva k posouzení, zda zadat 

zpracování projektové dokumentace a zda do obnovy zahrnout i větev u KD. Pokud by byla větev u 

KD zahrnuta, měl by projekt dvě fáze – nové lokality a rekonstrukce ve stávajících lokalitách. Na 

rekonstrukci stávajícího veřejného osvětlení je možnost získání dotace. Vypracování projektu a 

vyřízení stavebního povolení bude dle předsedající trvat cca do poloviny příštího roku, kdy se dle 
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finančních možností rozhodne, zda bude zrealizován či nikoliv. Lenka Rašíková vznesla dotaz, zda 

obec finančně zvládne projekt ČOV i obnovy veřejného osvětlení? Předsedající odpověděla, že bude 

záležet na tom, zda obec získá dotace na projekt ČOV. Členové zastupitelstva se vyjádřili, že 

projektová dokumentace by se měla nechat zpracovat a pověřili starostku obce předložením 

konkrétních nabídek.  

a) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo zpracování projektové dokumentace na výstavbu a obnovu 

osvětlení v lokalitě Strážná, Skopalíkovo pole, Pasíčky a větev U KD. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8a) bylo schváleno. 
 
a) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku obce předložením nabídek. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8b) bylo schváleno. 
 

9 Žádost o dotace na čištění odpadních vod ze Státního fondu ŽP ČR 

Do konce června je možné podávat žádosti o dotace v rámci národního programu ŽP. Žádosti mohou 

podávat obce do 500 obyvatel a cílem je podpořit vybrané vzorové projekty. Dotační řízení je 

dvoukolové. Žádost o dotace je složitá, je proto nutné její zpracování RRAVM. V současné době má 

obec veškerá kladná vyjádření ke změně PRVKÚKu, tato změna bude schvalována zastupitelstvem 

Zlínského kraje dne 29. 6. 2016. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo podání žádosti o poskytnutí podpory na projekt „Čištění 

odpadních vod z RD a obec. úřadu v JV části obce Hostišová“ v rámci Národního programu Životní 

prostředí, výzva č.3/2016, prostřednictvím RRAVM. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 
 

10 Žádosti občanů 

Manželé Zapletalovi žádají o odkup pozemku p. č. 122/2 v k. ú. Hostišová, který mají v současné době 

v pronájmu. Dle žádosti by pozemek využívali pro zemědělské účely. Předsedající navrhuje pozemek 

neprodávat, jelikož je to jeden z mála pozemků, které obec vlastní. V budoucnu by se zde navíc dala 

předpokládat možnost stavební parcely. Mgr. Michal Mynář vznesl dotaz, zda obec již v minulosti 

pozemky prodávala? Předsedající odpověděla, že současné zastupitelstvo prodalo pouze 

předzahrádku před soukromým rodinným domem a jinak pozemky pouze směňovalo. Lenka Rašíková 

konstatovala, že pozemek by se prodávat neměl, když jich má obec málo. Další dotazy ani připomínky 

nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

a) Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová neschválilo žádost Víta a Petry Zapletalových na odprodej pozemku p.č. 
122/2 v k.ú. Hostišová. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 (Renata Beňačková) 
Usnesení č. 10a) bylo schváleno. 
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Jedná se o žádost Ing. Ivana Dorta, který bude financovat zhotovení sochy sv. Josefka a její umístění 
na původní místo „U Josefka“, kde se v současné době nachází socha panny Marie. Pan Dort do 
příštího zastupitelstva předloží písemný záměr na zhotovení sochy, kde budou uvedeny rozměry 
sochy, materiál a termín realizace.   
 
b) Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí záměr zhotovení sochy sv. Josefa. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 10b) bylo schváleno. 
 

11 Různé, diskuse 

Prvním bodem diskuze byla údržba obce. Předsedající seznámila přítomné se skutečností, že v září 

nastoupí obecní dělník na plánovanou operaci a nebude proto přítomen cca půl roku. Otázkou je, jak 

se bude řešit zimní údržba obce. Do příštího zasedání zastupitelstva jednotliví členové promyslí 

možná řešení a ta budou dále diskutována.  

Druhým bodem diskuze byly obrazy na stěnu do sálu KD. Členové zastupitelstva se dohodli, že bude 

osloven místní fotograf, se kterým bude věc projednána. 

Dalším bodem diskuze bylo Koštování slivovice, které je plánováno na 20. srpna. Na příštím jednání 

zastupitelstva budou dohodnuty podrobnosti. 

Přítomný občan vznesl návrh na umístění lavičky u kaple pod lípou. Renata Beňačková navrhuje na 

toto místo lavičku neumísťovat kvůli možnému shlukování dětí a rušení klidu. Předsedající navrhla 

přítomným do dalšího zasedání zastupitelstva promyslet možnost umístění dětských herních prvků 

na plácku u kaple včetně lavičky.  

Václav Pospíšil vznesl dotaz na současnou situaci ohledně opravy cesty od lesa. Předsedající 

odpověděla, že telefonicky zjistí stav věci u správce komunikace, kterým je Ředitelství silnic Zlínského 

kraje. 

12 Závěr 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 27. června 2016. Předsedající ukončila zasedání 

v 20.00 hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 
2) Závěrečný účet 2015 
3) Rozpočtové opatření č. 4/2016 

Zápis byl vyhotoven dne: 8. 6. 2016 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  


